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Herontwikkeling van de Passage - / andere feiten / *************** 

 

************************* 

Bijlagen 

15:16 (58 minuten geleden)/14.11.2024 

aan ********* 

 

Beste **************, 

Ik heb u gebeld..... helaas... Dus bij deze... 

Ik dank u voor uw schrijven van heden..., doch ik wil u bij deze nu schriftelijk 
mededelen, dat ik het nut van het beoogde gesprek totaal niet inzie... 

Daar u maandag schriftelijk contact met mij zocht, heb ik u naar aanleiding 
van het door mij aangeleverde document  -ingebracht in de 
Carousel/vergadering 05.11.2024-, alsnog een aanvullend en uitgebreid 
betoog op papier ter zake van (o.a.) de Passage toegestuurd, waaruit moge 
blijken een chronische ondertoon van duidelijk gemiste kansen en 
opgedrongen zaken, die grote groepen Zwijndrechtenaren niet hebben 
gewenst of nog zullen wensen! 

Helaas kan ik aanvoeren, dat niet alle schurende en ontwrichtende factoren 
door mij werden opgevoerd en dus benoemd! Want het zijn er legio !!! 

Dit laatste betoog werd zoals u bekend is tevens ingediend ter afhandeling 
van het College, alsook doorgezet naar de gemeenteraad. 

Deze aanvullende mening omvat een breed spectrum van onvrede, hetgeen 
tot op de dag nog steeds voelbaar aanwezig is onder vele Zwijndrechtenaren 
t.a.v. opgedrongen keuzes in het verleden en heden...  

Zoals ik u schreef, ben ik totaal niet overtuigd en met mij velen over wat er nu 
allemaal is gebeurd (Wibra weg!) en staat te gebeuren met de Passage etc. 
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en Noord..... (Zeeman weg etc.). Niemand had dit gewild en/of wil dit in de 
toekomst! 

Daarbij is de belangrijkste factor dat de cohesie totaal onderuit wordt 
gehaald en het daardoor er niet beter op wordt, terwijl dit laatste juist de 
boventoon had moeten zijn... 

Aangezien menige Zwijndrechtenaar dit erg belangrijk acht, maar nergens 
een ondergrond van daadwerkelijke empathie ondervindt, heb ik mij als 
aangever geprofileerd, om zo het gemeentebestuur op de lijn te zetten en te 
waarschuwen! 

Voor wie werkt de gemeente? 

Mensen zijn geen stenen....  

Ja, het zal bouwtechnisch knap zijn, maar voorop staat dat mensen een fijne 
cohesie willen,  waarbinnen zij goed kunnen gedijen!  

Dit samenspel wordt ernstig onderschat en cohesie geeft meer waarde dan 
wat dan ook !!! 

Daarbij is op Noord dankzij de verhuursituatie met gemaakte eenzijdige 
keuzes (eetwinkels) een situatie ontstaan die alleen gillende jongeren 
bedient.  

En is daardoor een zeer onprettig en ook zeer bedreigend winkelklimaat 
vanwege grote groepen gillende jongeren. 

Ja, waar winkelend publiek van de sokken wordt gereden, rotzooi op straat 
wordt achtergelaten, banden worden lek gestoken, bij de Kringloopwinkel 
voedingsresten in de spullen worden geduwd en dus achtergelaten etc. 

Vraag is echter: wordt dit onderkend? Waarom is dit al jaren zo chronisch? 
Noemt de gemeente dit cohesie? Is er naar de burger geluisterd? 

Met vriendelijke groet, 

***************** 

c.c. College van B en W / gemeenteraad 
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**************** 

10:31 (3 uur geleden)/14.11.2024 

aan ******** 

Geachte *******************, 

 

Dank voor uw betrokkenheid en het kenbaar maken van uw zorgen. Naar 
aanleiding van uw bericht denk ik dat het goed is om u uit te nodigen voor 
een gesprek op het gemeentehuis. Van onze gemeente kan ******** 
(projectleider) en **************** (beleidsmedewerk economie) hierbij 
aansluiten. Mag ik u uitnodigen voor een gesprek? Zo ja, dan laat ik contact 
met u opnemen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

************* 

Beleidsadviseur ruimtelijke ordening 




